
1-15/2010. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2010. november
2-án (kedd) 1500 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  Halbländer
József,  dr.  Lovas  László,  Pálosi  Jánosné,  Szabó  Erika
képviselők (7 fő).

Állandó  meghívottak  részéről: Szép  Katalin  jegyző,  Patocskai  Tibor
alpolgármester

Egyéb meghívottak részéről jelen van:, Taszler Tiborné BKTT Óvoda vezető,
Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézményvezető

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 7 fő képviselő jelen van. 
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Szabó Erika képviselőt, amely javaslattal a
Képviselőtestület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

146/2010.(XI.2.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.



A Kunbaja Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a 2010. november 2-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Kunbajai  Tagintézménye
2010/2011.  tanévre  vonatkozó  létszámadatainak  meghatározása  tárgyában
hozott határozatainak felülvizsgálata.

     Előadó: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Kunbajai  Tagintézménye
2010/2011.  tanévre  vonatkozó  létszámadatainak  meghatározása
tárgyában hozott határozatainak felülvizsgálata.

      Előadó: Franzné Lakner Éva polgármester
 
      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: 2010.  október  18-án  dr.  Lovas  László,
Halbländer  József  és  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselők  írásos
kérelemmel  keresték  meg  az  óvodai  létszámcsökkentés  végrehajtásának
ügyében. Tájékoztatást kért a BKTT Óvodavezetőjétől, Taszler Tibornétól. Azt
a tájékoztatást kapta, hogy nem hajtották végre a határozatot. Az előző ülésen
elmondta az álláspontját, akkor nem döntöttek. Azóta kaptak egy írásos anyagot.
A  Képviselő-testület  határozatát  javasolják  benne  módosítani.  Az
intézményvezető javasolja, hogy a pedagógus létszám továbbra is 6 fő maradjon
a zavartalan munkavégzés érdekében. 2 fő jelenleg GYES-en van. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Javasolja, hogy zárt ülést rendeljenek
el. Személyi kérdést tárgyalnak. Patocskai Tibor ne vegyen részt az ülésen.

Franzné Lakner Éva polgármester: Patocskai Tibort érinti az ügy, akkor érinti
Pálosi Jánosnét és dr. Lovas Lászlót is.
Itt  elsősorban  létszámról  van  szó.  Nem  személyekről  szavazunk,  hanem
létszámról.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  álláshelyek  megszüntetése
személyeket is érint.
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Szép  Katalin  jegyző: A  testületi  anyagot  kiküldték,  több  személyt  érint.  Az
érintettek nem kérték zárt ülés tartását.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  szavazzanak.  Zárt  ülésen
tárgyalják a napirendi pontot?

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  3  igen  szavazattal,  4  „nem”  szavazattal,
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

147/2010.(XI.2.) öh.  H a t á r o z a t
Zárt ülés elrendelése

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  a
„Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás Kunbajai Tagintézménye 2010/2011.
tanévre  vonatkozó  létszámadatainak  meghatározása  tárgyában  hozott
határozatainak felülvizsgálata” napirend zárt ülésen történő tárgyalását elutasítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  Képviselő-testület  a  nyílt  ülés
mellett  foglalt  állást,  a  napirendi  pontot  nyílt  ülésen  tárgyalják.  Az
intézményvezetőhöz van kérdés?

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A RÁT-os foglalkoztatás október 30-
án megszűnik. Egyeztetett ebben az ügyben a Munkaügyi Központtal. Kérdése,
van-e október 30-án létszám és bér?

Franzné Lakner Éva polgármester: Erre a kérdésre nem számított.  Nem erről
volt szó. Most az óvoda ügyét tárgyalják.

Taszler  Tiborné  BKTT  Óvodavezető: November  30-ig  kaptak  engedélyt  a
közcélúak  foglalkoztatására.  Addig  biztosított  a  bérük.  Október  30-ig  van
szerződése a közcélú foglalkoztatottaknak.

Tímár  Judit  alpolgármester: Az  állam  leállított  minden  RÁT-os  programot.
Januárban térnek vissza rá.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő:  Az  óvodában  dolgozó  pedagógiai
asszisztensnek (Papp Katalin) mi lesz a sorsa?
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Taszler Tiborné BKTT Óvodavezető: Önálló csoportban nem dolgozhat,  csak
felügyelet mellett. Január végéig GYES-en van.

Franzné Lakner Éva polgármester: Tartós beteg gyermek esetén a GYES nem 3
év, hanem 10 év.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Egy  gyógypedagógiai  asszisztens
tartása 2 csoportra luxus. Az óvodai létszámok alapján a 2 csoport a realitás.
Jövőre még csökken a létszám. 2 csoporthoz 4 óvodapedagógus kell.
A  létszámcsökkentési  program  felmerülésekor  Hajdú  Orsolya  és  Rozsnyói
Mária neve merült fel. Azóta kiderült, hogy Rozsnyói Mária védett, a szociális
körülmények miatt merült fel a neve.

Taszler  Tiborné  BKTT Óvodavezető: Most  is  a  szociális  helyzete  miatt  lett
védett. 

Tímár Judit alpolgármester: Milyen létszámú csoportok vannak?

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: 28  és  27  fő  a
csoportlétszám. 1 sajátos nevelési igényű gyerek van, de papíron ez nincs. A
Bizottsághoz most nem lehet a gyerekeket közvetlenül küldeni.

Tímár Judit alpolgármester: Hány gyerek érintett?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Legalább 10 gyermek
érintett.
 
Franzné Lakner Éva polgármester: Ha a 28 fős csoportból 10 gyermeknek kell a
Bizottsághoz  mennie,  és  abból  3  gyermek  SNI-s,  akkor  a  létszám  31-nek
tekintendő?

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: A  SNI-s  gyermekek
száma  duplán  számít.  Bízik  benne,  hogy  a  jövő  tanévben  50  fős
gyermeklétszámmal indulhatnak.

Taszler Tiborné BKTT Óvodavezető: A 18 tanköteles gyermekből 10 iskolába
megy. Nincs utánpótlás. 3 csoportot nem tudnak indítani.
Hajdú  Orsolya  neve  úgy  merült  fel,  hogy  mérlegelték  a  körülményeket.
Rozsnyói Mária a szociális körülményei miatt élvez védettséget. 
Kettő csoportban kell gondolkodni. Papp Katalin önálló csoportot nem kaphat.
Hajdú Orsolya munkaviszonyának megszüntetését nem tartja indokoltnak.
Javasolja a Képviselő-testületnek a határozat visszavonását.
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Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Elfogadja  és  támogatja  az
elhangzottakat.  Az  előző  képviselő-testületi  ülésen  ittlévő  állampolgárokat
felháborították  Hajdú  Orsolya  kijelentései.  Nem  úgy  kellene  nyilatkoznia  a
beteg  emberekről,  mint  ahogy  tette.  Sérti  az  is,  ahogy  a  képviselőkről
nyilatkozott,  azt  mondta,  hogy  „nyaljátok  ki  a  seggem”.  Ezt  a  viselkedést
visszautasítja. Azért mondta el mindezt, mert ez már Hajdú Orsolyánál többször
előfordult. Próbáljon óvodapedagógushoz méltóan viselkedni.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: Őt  is  minősítették  a  dolgozói.  Ez
személyeskedés. A választásig vissza lehetne menni. Ezt a dolgot nem itt kellene
megbeszélni. Itt a Hajdú családdal kapcsolatos ellenérzés érzékelhető. Felmerül
az a kérdés, miért éppen a Hajdú Orsolya álláshelyét kell megszüntetni?

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Szakmai kérdések is felmerültek vele
szemben.

Patocskai Tibor alpolgármester: Ez az ügy már régóta folyik.

Franzné Lakner Éva polgármester: Véget vet a vitának. Megkér mindenkit, hogy
a személyes megjegyzéseket mellőzze, ettől mindenkit óva int. Innentől kezdve
dolgozni  kell.  A  személyes  problémákat  a  képviselő-testületi  ülésen  kívül
intézzék el.

Taszler  Tiborné  BKTT  Óvodavezető: Hajdú  Orsolyának  egyszer  volt  egy
szülővel problémája. Az esetet kivizsgálták, az óvónő nem hibázott.
A Képviselő-testület határozatát végrehajtásra megkapták. Halászné Piukovics
Erika  5  évre  kinevezett  vezető,  2  óvónő  GYES-en  van,  Szalai  Ferencné
nemzetiségi pedagógus, így maradt Hajdú Orsolya és Rozsnyói Mária.
Nagyon  nehéz  döntenie.  Szeretnének  ebből  kimaradni.  Így  nagyon  nehéz
dolgozni, hogy nem tudják, kinek kell mennie. Együtt tárgyalták meg az ügyet,
nem volt egyöntetű a szavazás.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Javasolja  a  jelenlegi
csoportlétszám mellett a 4 óvónő foglalkoztatását. Családi háborúban nem kíván
részt venni.
A napokban negatív folyamatok előjeleit tapasztalta. A szakmai munkába senki
részéről ne legyen beleszólás. Az elmúlt hónapok igen zaklatottak voltak. 
Mindenkitől magas szintű munkát kér, nem kivételez senkivel. Mindenki más,
más értékük van. Kéri, hogy mindenki tartsa tiszteletben a szakmai munkájukat.
Ők a  megfeleléssel  törődtek.  A sok veszekedés  helyett  inkább össze  kellene
fogni. Arra kellene törekedni, hogy több gyerek legyen. Nem csak a Képviselő-
testületet kéri erre, hanem a bizottságokat is. Kéri, hogy menjenek el az óvodai
programokra. Ne pletyka alapján ítéljenek.

5



Franzné Lakner Éva polgármester: Nem kíván a szakmai munkába beleszólni.
Ez nem az ő feladata. Ettől fontosabb feladatai vannak, a felvetés ezen részét
visszautasítja.  Ha  valaki  konkrétan  megkeresi  a  tagintézmény  vezetőt,  neki
jelezze. Valóban kevés a gyermeklétszám, valamit ki kell találni erre.

Halászné  Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Konkrétum nem volt,
csak az előjele. Felépítettek valamit, nem kellene azt szétzúzni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Úgy gondolja, hogy itt elsősorban az
óvodai légkörről van szó.

Franzné Lakner Éva polgármester: Zárják le ezt a témát, ha probléma van, a
tagintézmény vezető keresse.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Javasolja,  hogy  Papp  Katalin
álláshelyére a Képviselő-testület térjen vissza.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ha tartós beteg a gyermeke, 10 éves koráig
lehet GYES-en. Jogilag utána kell ennek járni.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: A  bölcsődei  kisegítő
munkakört kellene vele betölteni.

Franzné Lakner Éva polgármester: Bácsalmás nem tudja foglalkoztatni?

Taszler Tiborné BKTT Óvodavezető: Nem tudja alkalmazni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Bácsalmáson több óvoda van, jobban
lehetne foglalkoztatni egy pedagógiai asszisztenst.

Taszler  Tiborné  BKTT  Óvodavezető: Nem  kaphat  önálló  csoportot,  üres
álláshelyük nincs.

Franzné Lakner Éva polgármester: Szeretné, ha a fejlesztésre szoruló gyermekek
elkerülnének a szakértői bizottsághoz.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Ezt  szorgalmazza,
jelenleg  2  ilyen  gyermek  van.  A  többi  gyermeknek  januárban  kéri  meg  az
időpontot.
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Taszler  Tiborné  BKTT Óvodavezető: Évek  óta  probléma,  hogy  Kunbajának
nincs  gyógypedagógusa.  Bácsalmásról  kiutaztatni  pedig  költséges.  Helyi
gyógypedagógus kellene.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Nem tudja,  hogy mennyire  járható,  hogy
Kunbajának önálló gyógypedagógusa legyen. Ezen dolgozik most.
Egyre több gyermeknek lesz szükséges egyéni fejlesztésre.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Valóban  sok  a
fejlesztésre szoruló gyermek.

Taszler  Tiborné BKTT Óvodavezető: Célszerű lenne az iskolával  összefogva
alkalmazni egy gyógypedagógust.

Tímár  Judit  alpolgármester: Nem  okozott  gondot  a  gyerekeket  eljuttatni  a
bizottsághoz?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Sok esetben nem vitték
el a szülők a gyerekeket.

Franzné Lakner Éva polgármester: Tapasztalatai szerint, ha a Hivatal nem viszi
el  a  gyerekeket,  a  szülők  nem  viszik  el.  Erre  költséget  kell  biztosítani.  Ne
egyesével  menjenek a gyerekek.  A Hivatalnak is  érdeke,  hogy elmenjenek a
gyerekek a szakértői bizottság elé.
Az  előterjesztéssel  (óvodai  pedagógus  létszám)  kapcsolatban  van-e  kérdés?
Amennyiben nincs, felkéri a jegyzőt a határozat-tervezet ismertetésére.

Szép Katalin jegyző: Ismertette a határozat-tervezetet.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Kéri  a  képviselőket,  hogy  aki  egyetért  a
határozat-tervezettel, szavazzon.

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

148/2010.(XI.2.) öh.  H a t á r o z a t
67/2010.(VII.5.) öh. határozatának 1./ pontjának módosítása

A Képviselő – testület a 67/2010.(VII.5.) öh. határozatának 1./ pontját az
alábbiak szerint módosítja:

„1./  Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás Napközi Otthonos
Óvodája,  Bölcsődéje  és  Egységes  Óvoda-Bölcsődéje  Kunbajai
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Tagintézményében az alábbi csoport és álláshely számot javasolja biztosítani a
2010/2011-es tanévben:

- kezdeményezi a csoportok számának 3-ról 2-re történő csökkenését,
- javasolja a csoportok maximum létszámának 10 %-kal való túllépését.

A Képviselő-testület a pedagógus álláshelyek számát nem javasolja csökkenteni.

A  Képviselő-testület  az  álláshelyek  számát  az  alábbiak  szerint  javasolja
csökkenteni 2010. augusztus 15-től:

- nevelő-oktató munkát segítő (dajka) álláshelyek 
     számának csökkenése : 1”    

A módosítás a határozat egyéb rendelkezéseit nem érinti.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Egyebek.

Brnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az iskola beruházás kifizetési kérelme
hogy áll a Kistérségnél?

Franzné Lakner Éva polgármester: Péntekre kaptak ígéretet.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1605 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:
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Szabó Erika
képviselő
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